
Referat af generalforsamling i Kunstens Venner i Vendsyssel, 7. marts 2024. 

 

90 medlemmer deltog i generalforsamlingen.  

Aftenen blev indledt af Ellen Raunsmed, der fortalte om KAOS-fabrikken i Løkken. 

 

1. Valg af dirigent. 

 Troels Bidstrup blev valgt som dirigent og kunne konstatere, at generalforsamlingen var 

 lovligt indkaldt.  

2. Valg af stemmetællere. 

 Søren Hald og Lone Lyebalk blev valgt 

3. Formandens beretning. 

Helle fortalte om og viste billeder fra årets afholdte arrangementer.  

KVIV har valgt ikke længere at have en repræsentant i Vendsyssel Kunstmuseums bestyrelse 

pr. 1. januar 2024. I dag er der ofte et sammenfald af interesser, hvilket kan være vanskeligt 

at manøvrere i. Vores samarbejde med museet er uforandret.   

4. Regnskab og budget. 

Vibeke gennemgik regnskab og budget. I regnskabet er der til forskel fra tidligere 

udspecificeret omkostninger for produktion og udsendelse af KVIV's programmer. Dette 

bl.a. for at forklare forslaget om kontingentforhøjelse, da vi fortsat ønsker af have et 

program i papirform sendt ud til medlemmerne. 

 Medlemstallet er uforandret. 

 Regnskab og budget for 2024 godkendt.  

5. Valg til bestyrelse: 

 På valg er Leif Winther, der ikke ønskede genvalg, og Ingeborg Flensted Nielsen og Søren 

 Friis, som begge modtager genvalg. Begge blev valgt. 

Bestyrelsen havde forslag om Helmuth Overby og Jane Christensen. Disse blev begge valgt 

som nye medlemmer. 

6. Valg af suppleanter. 

Ulla Nørregaard ønskede ikke genvalg som suppleant. Bestyrelsens forslag, Morten Jensen, 

som blev valgt. 

Valg af anden suppleant blev oversprunget, men Birgit Dahl havde tilkendegivet, at hun  

modtager genvalg.  

Valg af revisorer:  

Lone Lyebalk og Birthe Lade blev genvalgt.  

7. Bestyrelsens forslag om kontingentforhøjelse blev vedtaget for 2025. 

 Enkeltpersoner  kr. 200 

 Ægtepar   kr. 350 

 Firmaer   kr. 450 

8. Indkomne forslag. 

Der var modtaget et forslag om ændring af procedure ved tilmelding til rejser. Ønsket var, at 

der ved for mange tilmeldinger skulle trækkes lod om deltagelse ved tilmeldingsfristens 

udløb. Dette blev uddybet og diskuteret. Ved efterfølgende afstemning blev forslaget 

forkastet med stort flertal.  

9.  Bestyrelsens forslag. Se pkt. 7 

10. Ønsker om kommende arrangementer. 

Der fremkom ønsker om flere kunstrejser til ind- og udland. 

11. Eventuelt.  Intet. 

 

For referat, Birgit Dahl, 9. marts 2024 


